
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
04.11.2024 
 
Luni, 4 noiembrie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului Școlar 
Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări de la unități de învățământ 
II. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  
 

I. Se aprobă solicitările unităților de învățământ, conform Anexei 1. 
 

II. Diverse: 
1. Se prezintă spre informare scrisoarea de mulțumire de la Asociația „Educație prin 

șah” pentru Liceul Tehnologic Energetic ”Dragomir Hurmuzescu” Deva. 
2. Se prezintă spre informare adresa M.E. referitor la avizarea de către I.S.J. 

Hunedoara a actelor adiționale din proiectele PNRR. 
3. Referitor la solicitarea D.A.S. Deva privind suplimentarea asistenței medicale 

pentru Liceul de Arte ”Sigismund Toduță” Deva, I.S.J. Hunedoara își va exprima 
punctul de vedere în scris. 

4. Se respinge plângerea prealabilă formulată de S.I.P. Județul Hunedoara referitor 
la revocarea Hotărârii Consiliului de Administrație al I.S.J. Hunedoara privind 
suprimarea plății sporului pentru condiții periculoase sau vătămătoare pentru 
personalul I.S.J. Hunedoara. 

5. S.I.P. Județul Hunedoara solicită convocarea comisiei paritară în vederea acordării 
concediului de odihnă suplimentar pentru directorii din unitățile de învățământ și 
lămuriri suplimentare pentru raportul referitor la sporul pentru condiții 
periculoase sau vătămătoare. 
 

Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL 
DE ADMINISTRATIE  
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